
Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 37 van 
het Reglement van Orde 

Geacht college, 

 

In december 2021 heeft het college de toezegging gedaan dat het Rapport Evaluatie Vaarbeleid Q1 

2022 naar de Raad zou worden gestuurd. Dit is ook, na herhaaldelijk vragen vanuit de Raad, gebeurd. 

In deze Nota inclusief de onderliggende stukken wordt melding gemaakt van een zogenaamde 

‘doorontwikkeling’. “ 

 

Citaat: 

“Deze doorontwikkeling laten we via twee werkgroepen plaatsvinden. Een ondernemers 

georiënteerde werkgroep waarbij we de ondernemers helpen met het maken van de transitie en 

vooral redeneren vanuit de klant met een focus op overmorgen. Daarnaast een inwoners 

georiënteerde werkgroep waarbij leefbaarheidsaspecten centraal staan.” 

 

Citaat: 

“De verschillende aanbevelingen worden besproken met de nieuwe werkgroepen en acties worden 

uitgezet. Indien besluitvorming nodig is van college en of Raad wordt dit voorgelegd.’’ 

 

In 2022 hebben er een aantal overleggen plaatsgevonden. Maar sindsdien is het stil. 

In maart 2023 hebben we als fractie de wat meer inhoudelijke vragen over de evaluatie vaarbeleid 

gesteld. Echter, volgens onze informatie is het al eerder voorgenomen/afgesproken overleg met  deze 

nieuwe werkgroepen vanuit Giethoorn (GB/GO) in 2023 stil gevallen. En aangezien het straks zo weer 

Vaarseizoen 2024 is….. 

 

Daarom de volgende procesvragen: 

 

1. Kunt u aangeven wat er sinds begin 2022 is gebeurd in relatie tot de 

evaluatie/doorontwikkeling van het vaarbeleid? 

2. Klopt het dat dit dossier in 2023 stil is komen te vallen en zo ja, waarom? 

3. Wanneer voorziet u mogelijke besluitvorming over de eventuele aanpassing van dit 

vaarbeleid? 

 

Namens de fractie CPB, 

Wim Brus 


